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注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
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CULTURE HENAN 
+ CHARM OF XI’AN文化河南 + 魅力西安

郑州 / 新密 / 登封 / 灵宝 / 西安 / 洛阳 / 开封 
Zhengzhou / Xinmi /  Dengfeng / Lingbao / Xi'an / Luoyang / Kaifeng 

回民一条街 Muslim Street

全程不入购物店 Zero Shopping Shop

少林武术表演 Martial Arts Performance

游洛邑古城 Luoyi Ancient City Night Tour

仿唐歌舞秀 Tang Dynasty Dance Performance

禅宗少林音乐大典
Authentic Shaolin Kung Fu Performance

德发长饺子宴 De Fa Chang Dumpling Feast

少林素斋 Shaolin Vege Meals

伏羲山珍风味 Fuxi Mountain Delicacies

牡丹半水席风味 Peony Banshuixi Cuisine

裤带面风味 Hand-pulled Noodles Cuisine

开封桶子鸡 + 包子 Kaifeng Tongzi Chicken + Buns

肉夹馍风味 Rougamo Cuisine

龙门石窟 Longmen Grottoes

秦始皇兵马俑博物馆 Terracotta Warriors & Horses

少林寺 Shaolin Temple

伏羲山红石林 Fuxishan Red Stone Forest

建业华谊兄弟电影小镇 Jianye Huayi Brothers Movie Town

大雁塔 Giant Wild Goose Pagoda
含票 Include Ticket 世界遗产目录 World Heritage Sites

住宿当地 4 星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT

西安
Xi'an 灵宝

Lingbao

洛阳
Luoyang

新密
Xinmi

郑州
Zhengzhou

开封
Kaifeng

1
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1
1

2

河南
HENAN陕西

SHAANXI 中国
CHINA

登封
Dengfeng

1



西安         洛阳

洛阳         开封

出境          郑州

郑州        新密        登封

灵宝         西安

西安

抵达

登封         灵宝

秦始皇兵马俑博物馆
Terracotta Warriors & Horses

洛邑古城
Luoyi Ancient City

第 1 天 机上用餐

第 2 天 早午晚

第 4 天 早午晚

第 5 天 早午晚

第 9 天 机上用餐

第 6 天 早午晚374km

194km

开封         郑州        入境80km

第 7 天 早午晚

第 3 天 早午晚

少林寺(含电瓶车): 坐落于五岳之一的嵩山及建于公元495年是中国
最早的禅余寺院，也是少林功夫的发源地。中国著名的“文物之乡”
和“武术之乡”。
塔林: 参观历代少林方丈和德高望重的高僧之佛骨和舍利子，为中国
最大的塔林。
武术表演: 观看少林武憎的武术表演和气功表演。

秦始皇兵马俑博物馆(含单程电瓶车): 俗称兵马俑、秦兵马俑，是
秦始皇陵的陪葬坑，这里出土了一千多个士兵陶俑，每个表情姿态各
不相同。被誉为世界第八大奇迹，为中国十大名胜之一，被联合国科
教文 组织列为世界文化遗产。
钟鼓楼广场: 钟鼓楼广场位于东西南北四条大街的交汇处，广场东侧
屹立着已有六百多年历史的钟楼，西侧屹立目前所存在全国最大的鼓
楼。
回民一条街: 属于回族为主的一条商业街，当地著名面条，红枣，烤
羊肉等。

大雁塔: 该塔乃唐永微皇帝應唐玄奘(唐僧)要求，為存放由西天取回
之佛经而兴建。
大明宫国家遗址公园(含电瓶车): 保留了大明宫的历史遗迹，融合
了文化、历史和自然景观，是一个重要的文化遗产和旅游胜地。拥有
IMAX 3D 电影和微缩景观。
永兴坊:  汇集了西安各地特色美食经营户五十余家，有省级非物质
文化遗产美食，市级非物质文化遗产美食，还可观赏秦腔、华阴老腔
、华县皮影。

龙门石窟(含往返电瓶车): 中国四大石窟艺术宝窟之一，它与敦煌莫
高窟、大同云冈石窟齐名，并列为中国三大石窟艺术宝库。主要建于
北魏年间，连续营造达400年之久，现存窟盒2000多座、佛塔40余座
、佛像10万多尊，堪称古典雕刻艺术之宝库。
洛邑古城(夜游): 被誉为“中原渡口”，将千年古城的风采集中展现
。洛邑古城以深厚的文化底蕴为依托，让世界看到中国文化之美。

备注: 春季4月份特别行程
洛阳牡丹花会: 洛阳牡丹其栽培始于隋、鼎盛于唐、宋时甲于天下，
至今已有1500多年栽培史。

伏羲山红石林(含大索道往返): 自然风光非常独特，这里的石头颜
色呈现出红褐色，可以走上悬崖栈道，感受伏羲山景色的秀美。
玻璃环廊: 伏羲山最早成名的“网红打卡地”，这条玻璃环廊伸出悬
崖30米，距离峡谷地面360米，是世界上最长的玻璃环廊。
嵩山观星台: 嵩山观星台位于中国嵩山，以清澈的空气和夜晚的星空
观测而著称。这里融合了自然美景和悠久的历史文化，提供宁静的环
境，让游客在山巅欣赏星空，感受独特的观星体验。

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往郑州-中国八大古都之一。

开封北宋铁塔: 13层楼阁式塔，高55.8米，八角对称，砖仿木结构
。塔身镶嵌红、褐、蓝、绿色琉璃砖，通体主色调为红褐色，形如铁
锈，远望似铁铸，因此称“铁塔”。
包公祠: 以「清正廉明，铁面无私」受人民景仰和爱载的包拯的办公
的地方景仰和爱载的包拯的办公的地方。一组典型的仿宋风格的古建
筑群。以文物、史料典籍、 铜像、蜡像、模型、拓片、碑刻、画像
，详细的介绍了包公的生平历 史，展示了包公的清政廉明。
清明上河园: 以再现北宋时期社会生活为主题。园内展示了仿真的清
明上河图，重现了古代汴京的繁华景象。游客可体验宋代文化、手工
艺制作，参与各种文化活动，深刻感受千年历史的独特魅力。
鼓楼夜市: 夜市周围环绕着历史悠久的鼓楼，提供了丰富多彩的小吃
和特色美食。游客可以在这里品尝当地传统美食，感受夜晚的热闹氛
围，以及欣赏古城夜景。开封鼓楼夜市是一个集美食、文化和历史于
一体的独特夜间旅游胜地。

第 8 天 早午晚

建业华谊兄弟电影小镇(含首道大门票): 从沉浸式电影场景出发，
以电影主题演艺为核心，打造集电影互动游乐、电影文化体验、电影
主题客栈、民俗和非遗体验等于一体的沉浸式电影潮玩地。
郑东新区: 是郑州市规划建设中的一个城市新区，由日本著名建筑师
黑川纪章设计，原址为郑州东郊机场及其附近乡镇。
如意湖: 位于郑东新区中央公园的中心，周围分布着三大标志性建筑
-郑州国际会展中心、河南艺术中心、绿地千玺广场。
艺术中心(外观): 五个椭圆体的长轴汇集于一个中心，意寓着郑州作
为中原之中心的地理位置。灵感来源于河南出土文物乐器陶埙、石排
箫和贾湖骨笛的造型，艺术墙设计源自黄河波涛翻卷的浪花造型。

旅程结束，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

253km

40km 45km

203km

鸿运旅游期待与您再出发！



Xi’an          LuoyangDepart          Zhengzhou

Luoyang          Kaifeng

Zhengzhou         Xinmi         Dengfeng

Xi’an

Dengfeng          Lingbao

Lingbao          Xi’an

Kaifeng           Zhengzhou          Return

Arrive

大雁塔
Giant Wild Goose Pagoda

少林寺
Shaolin Temple

Day 6
Longmen Grottoes (Include Buggy): One of the three famous 
treasure houses of stone sculpture of China, it ranks first in number 
among all grottoes in China .The LongMen Grottoes is the bright pearl 
in the artistic treasure house of sculpture of the world.
Luoyi Ancient City (Night Tour): Known as the "Cross of Central 
Plains", it show the style of the thousand-year-old city. The ancient 
city relies on its profound cultural heritage, allowing the world to see 
the beauty of Chinese culture.

Remark: Special Itinerary For April Spring Season
Luoyang Peony Festival: There are over 1 million peony trees of 1,200 
di�erent kinds. The peony blooming here is highly reputed for its big 
flower, flamboyant color, numerous species and lasting florescence.

Day 1 MOB

MOB

Day 7
Kaifeng Northern Song Iron Pagoda: An octagonal symmetrical 
13-story pavilion-style pagoda, supported by a brick-immitating-wood 
structure. Its color is reddish brown, resembling rust, making the 
tower appear like cast iron. This is why it is called the “Iron Pagoda”.
Temple Of Lord Bao: Lord Bao really made a great contribution to his 
people, so the people in Kaifeng established the memorial temple of 
Lord Bao to commemorate him and his good deeds.
Qingming Riverside Landscape Garden: Centered around recreating 
social life during the Northern Song Dynasty, the garden showcases a 
lifelike reproduction of the 'Qingming Shanghe Tu,' depicting the 
prosperous scenes of ancient Bianjing (modern-day Kaifeng). Visitors 
can experience Song Dynasty culture, engage in handicrafts, partici-
pate in various cultural activities, and deeply immerse themselves in 
the unique charm of a millennium-long history.
Kaifeng Drum Tower Night Market: Surrounded by the historically 
significant Drum Tower, this night market o�ers a diverse array of 
street food and distinctive local delicacies. Visitors can savor 
traditional dishes, soak in the lively nighttime atmosphere, and enjoy 
the enchanting night views of the ancient city. Kaifeng Drum Tower 
Night Market is a unique nighttime tourist destination that combines 
cuisine, culture, and history.

           

Day 2 BLD
           

Day 5 BLD

BLD

BLD

BLD

Day 3 BLD
           Shaolin Temple (Include Buggy): Located in one of the Five Sacred 

Mountains – Songshan. It is also the birthplace of Shaolin Kung Fu. 
China’s famous "cultural relics" and "martial arts town".
Pagoda Forest of Shaolin Temple: Visit the ancient Shaolin abbot and 
highly respected monks of the Buddha and relics, the largest pagoda 
forest in China.
Martial Arts Performances: A performance about amazing traditional 
Shaolin Kung Fu arts.

Fuxishan Red Stone Forest (includie Returns Cableway): Named 
after the peculiar landform of the red stone The natural scenery very 
unique. The color of the stones here is reddish brown, especially 
under the sunset, the color is more vivid.
Glass Corridor: Fuxishan's first famous "Internet celebrity check-in 
spot". This corridor protrudes 30m from the cli� and is 360m from 
the canyon floor. It is the longest glass ring corridor in the world.
Star Observation Platform: Located next to the starry sky camp, 
there are professional astronomical telescopes to watch starry sky.

Assemble at international airport, departure flight to Zhengzhou - one 
of the eight ancient cities.

253km

Day 4 BLD
           Qin Shi Huang Terracotta Warriors and Horses Museum (Include 

One Way Buggy): Qin Shi Huang Mausoleum of the burial pit, where 
unearthed more than a thousand soldiers’ pottery figurines, each 
expression gestures vary. It is known as the eighth wonder of the 
world, as one of the top 10 must visit in China, was listed as a World 
Heritage Site by UNESCO.
Bell and Drum Towers Plaza: Both of them are called the 'sister 
buildings' or 'morning bell and dark drum'. In ancient China, the 
drums were used to signal the running of time and on occasion were 
used as an alarm in emergency situations.
Muslim Street: Muslim citizen are selling food and product, it’s 
famous for roast lamb, noodle, steam bread and others.

203km

Giant Wild Goose Pagoda: A well-preserved ancient building and a 
holy place for Buddhists. It functioned to collect Buddhist materials 
that were taken from India by the hierarch Xuanzang.
Daming Palace National Heritage Park (Include Buggy): preserves 
the historical relics of the Daming Palace, integrating culture, history, 
and natural landscapes, making it a significant cultural heritage and 
tourist destination. The park features IMAX 3D movies and miniature 
landscapes.
Yongxing Lane: gathers more than fifty local specialty food vendors 
from various places in Xi'an, featuring provincial-level intangible 
cultural heritage cuisines as well as municipal-level intangible cultural 
heritage cuisines. Additionally, visitors can enjoy performances such 
as Qinqiang opera, Huayin Laoqiang (ancient folk tunes from Huayin), 
and Huaxian shadow puppetry.

374km

194km

Day 8
Jianye Huayi Brothers Movie Town (Include Main Entrance Ticket): 
Experience is equal to an immersive movie trendy play place. Through 
the layout of the park and various activities, the scenic spot has 
become a high-value Internet celebrity check-in place, and a great 
stage for drama with a strong sense of time travel.
End of journey, return flight to home.
Zhengdong New District: A new urban area under planning and 
construction in Zhengzhou, designed by the famous Japanese 
architect Kisho Kurokawa. The original site was Zhengzhou Dongjiao 
Airport and its nearby towns.
Ruyi Lake: Located center of Zhengdong New District, surrounded by 
three landmark buildings - Zhengzhou International Convention 
Centre, Henan Art Center, and Greenland Plaza.
Henan Art Center (Exterior): Made up of five egg-shaped buildings 
and two spreading wings of glass. The five egg-shaped structures 
evoke the shape of Tang Dynasty musical instruments that were 
unearthed in Henan.

End of journey, return flight to home.

Day 9
iO Travel hope to serve you again soon !

40km 45km

80km



清明上河园
Qingming Riverside Landscape Garden

建业华谊兄弟电影小镇
Jianye Huayi Brothers Movie Town

鼓楼夜市
Kaifeng Drum Tower Night Market

仿唐歌舞秀
Tang Dynasty Dance Performance
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